

Buletin FKA

PENGAJIAN KEJURUTERAAN AWAM

UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA CAWANGAN PULAU PINANG

EDISI 2022



جامعة ملایا اسلامیة
UNIVERSITI
TEKNOLOGI
MARA

Cawangan Pulau Pinang
Kampus Permatang Pauh

eISSN 2716-6325



9 772716 632004

Diterbitkan pada 15 Oktober 2023

KEMERIAHAN PROGRAM CIS DAY 2023

Ts Fairus Azwan Azizan dan Ts Ir Noraziyan Abd Aziz

Civil Inter-batch Day 2023 merupakan satu program aktiviti riadah yang dijalankan untuk seluruh warga Pengajian Kejuruteraan Awam (PKA), UiTM Cawangan Pulau Pinang (UiTMPP). Program ini diadakan pada 14 Januari 2023 di Padang A, UiTMPP anjuran Acedemic Advisory Unit (AAU) dan telah mendapat kerjasama dengan Penang Civil Engineering Student's Society Unit (PCES). Program riadah ini adalah sebagai salah satu aktiviti pertemuan santai diantara para pelajar dan juga penasihat akademik PKA dengan melakukan aktiviti-aktiviti luar sambil bersukan. Aktiviti sukan ini melibatkan keseluruhan pelajar PKA iaitu pelajar diploma semester 1 sehingga semester 5 dan juga pelajar ijazah semester 1 sehingga semester 8 seramai 950 pelajar bersama penasihat akademik iaitu terdiri daripada 95 orang pensyarah.

Program riadah ini bermula jam 7.30 pagi sehingga 8.00 pagi dengan para peserta membuat pendaftaran dan berkumpul di atas padang mengikut rumah sukan yang telah ditetapkan. Sebanyak 9 rumah sukan telah ditetapkan iaitu hitam, ungu, biru, emas, kelabu, putih, kuning, merah, hijau. Selepas ketibaan para tetamu, aktiviti diteruskan dengan membaca doa, nyanyian lagu Negaraku dan ucapan perasmian pembukaan oleh Ketua Pusat Pengajian, Dr Hj Anas Ibrahim. Kemudian akitiviti diteruskan dengan sesi regangan badan iaitu Zumba dan seterusnya pertandingan Cheers mengikut setiap rumah sukan.

Acara sukan utama dimulakan pada jam 9.30 pagi dengan 10 permainan 'Mini Game' dijalankan serentak dan setiap rumah sukan wajib menghantar pemain untuk menyertai setiap acara tersebut. Antara permainannya ialah 'Chicken run', 'Score the goal', 'Dogde ball', Lambungan kasih, 'Attack the baloon', 'Musical stick', 'Tic tac toe', Tuju selipar, Musang berjanggut, 'Fashion show' dan Tarik tali sebagai sukan yang terakhir.

Sesi penyampaian hadiah berlangsung sekitar jam 1.00 petang dan mengumumkan bahawa rumah biru menjadi johan keseluruhan diikuti dengan rumah ungu tempat kedua dan rumah kuning tempat ketiga. Program riadah ini tamat sekitar jam 1.30 petang. Program ini telah dijalankan dengan sempurna dan telah mencapai target objektif dengan mengumpulkan semua pelajar dan penasihat akademik PKA pada satu hari yang sama dan menjalankan aktiviti bersama. Selain dari menyihatkan tubuh badan, hubungan silaturrahim antara pelajar dan penasihat akademik lebih erat dan komunikasi juga lebih berkesan. Diharap program seumpama ini dapat dijalankan lagi dilain masa secara tahunan bagi memastikan hubungan sesama warga PKA akan lebih erat tidak kira diantara sesame pelajar mahupun pensyarah sebagai penasihat akademik.



Gimik Perasmian Oleh Dr Anas Bin Ibrahim, KPP PKA



Urusetia Program Merakam Kenangan



Wakil rumah sukan memegang bendera rumah masing-masing



Johan : Rumah Biru



Permainan 'Don't drop the ball'



Naib Johan : Rumah Ungu



Permainan 'attack the ballon'



Ketiga : Rumah Kuning



Permainan 'Score the goal'